

# Hentikan Kedegilan, Kejayaan Memerlukan Platform Yang Betul!

RCCA Woon Chin Yin  
(Akauntan Berkanun)

RCCA Rex Ng For Hae  
(Sonographer Ultra Perubatan)



Apakah yang paling dinikmati oleh RCCA Woon Chin Yin dan Rex Ng dalam perniagaan BE? Jawapannya: Menghancurkan kedegilan orang mengenai persepsi mereka terhadap jalan menuju kejayaan.

“Kami menyaksikan ramai orang melabur begitu banyak dalam kerjaya mereka tetapi tidak mencapai kejayaan. Bukan kerana mereka tidak bekerja dengan cukup keras. Selalunya, ini adalah kerana platform perniagaan mereka tidak membenarkan mereka menggunakan sepenuhnya kemampuan mereka,” kata Chin Yin.

## Masa silam

Chin Yin pernah terlibat dalam perniagaan perakaunan keluarganya, bekerja lebih dari 12 jam setiap hari dan pada hujung minggu, terutamanya pada musim pemfailan cukai pendapatan. Bagi Rex pula, beliau perlu menjalankan kerja sambilan selain pekerjaannya sebagai sonographer.

“Kami begitu sibuk dengan kerja individu kami sendiri sehingga kami hampir tidak melakukan apa-apa bersama,” kenang Rex.



## Perubahan

Setelah terlibat dalam industri jualan langsung selama enam tahun sekarang, Chin Yin dan Rex yakin bahawa MLM menawarkan platform yang ideal untuk merealisasikan impian atau matlamat hidup kepada sesiapa sahaja dari sebarang latar belakang.

“Kami biasa berfikir bahawa kejayaan yang baik hanya untuk menolong diri sendiri dan keluarga. Tetapi perniagaan BE telah mengubah pemikiran kita. Kini, kami ingin membantu dan memberi inspirasi kepada orang lain untuk mengejar dan mencapai impian mereka,” kata Chin Yin.

“Kami menjadi lebih ramah dan bersemangat. Daripada memikirkan kejayaan kami sendiri, kejayaan downline kami menjadi keutamaan kami. Ini pasti lebih memuaskan daripada hanya mencapai kejayaan kita sendiri.”

Rex bersemangat penuh dan berkongsi, “Kami dulu menganggap bahawa kami hanya dapat membekalkan ikan kepada orang lain jika kami ingin menolong mereka, tetapi di BE, kami bukan sekadar dapat membekali mereka ikan, tetapi kami dapat mengajar mereka bagaimana untuk memancing. Di BE, kami dapat membantu lebih banyak orang untuk mencapai kesihatan dan kekayaan yang lebih baik, dan mereka seterusnya dapat menghulurkan bantuan kepada lebih banyak orang. Pada akhirnya, seluruh masyarakat dapat memperoleh keuntungan.”



## Sekarang

Pada mulanya, tujuan Chin Yin adalah untuk mewarisi firma perakaunan keluarganya untuk meringankan beban ibunya supaya beliau dapat menikmati hidup dan melakukan apa yang diinginkan.

Sebaliknya, Rex selalu berimpian untuk membantu orang lain untuk memahami badan mereka dengan lebih baik untuk mengelakkan ditipu oleh penyedia kesihatan yang tidak bertanggungjawab. Beliau percaya bahawa setiap orang berhak mendapat penjagaan kesihatan yang lebih baik, tanpa mengira status kewangan mereka.

Di BE, mereka telah menemui cara terbaik untuk mencapai matlamat mereka. Melalui BE, Chin Yin telah menemukan cara yang lebih baik untuk meringankan beban ibunya, yang membolehkannya untuk menikmati hidup dengan cara yang beliau inginkan.

Bagi Rex, “BE ialah platform terbaik untuk mendidik dan membantu orang lain menjaga kesihatan dan kehidupan mereka!”

## Masa depan

Ditanya mengenai rancangan masa depan mereka, pasangan itu menjawab secara serentak, “Kami ingin mengubah persepsi orang terhadap jualan langsung, memberi inspirasi dan memimpin mereka ke jalan menuju kejayaan, dan mencapai keinginan mereka. Dan kami mahu melakukan segala-gala ini melalui BE!”